



Date: 2nd February 2021

التاريخ: 2 فبراير 2021

CIRCULAR

Verification of Bachelor's Degrees of Applicants for Engineer's License

In accordance with Law No. (51) of 2014 with respect to Regulating the Practice of Engineering Professions, the Council for Regulating the Practice of Engineering Professions wishes to reiterate the requirement of the endorsement of the Ministry of Education (MoE) in the Kingdom of Bahrain for Bachelor's Degrees.

For those applicants who have not been able to submit the MoE endorsement during the application process for Engineer's License, the Council instructs the following:

Effective immediately, all applicants for Engineer's License are required to submit independent verification either from DataFlow or QuadraBay on their Bachelor's Degrees as part of their application submissions for licensing or upgrading requests. The endorsement of the Ministry of Education (MoE) in the Kingdom of Bahrain shall remain a key requirement which needs to be submitted within six months from the date of the license issuance.

تعميم

التحقق من شهادة البكالوريوس الخاصة بالمترشحين للحصول على رخصة مهندس

استنادًا إلى أحكام القانون رقم (51) لسنة 2014 في شأن تنظيم مزاولة المهن الهندسية ولائحته التنفيذية، يود مجلس تنظيم مزاولة المهن الهندسية التأكيد مجددًا على اشتراط المعادلة من قبل وزارة التربية والتعليم في مملكة البحرين لشهادات البكالوريوس.

وفي حالة عدم حصول مقدمي الطلبات على المعادلة من قبل وزارة التربية والتعليم أثناء عملية تقديم طلب الحصول على رخصة مهندس، فإن المجلس يصدر التوجيهات التالية:

اعتبارًا من تاريخه، يتوجب على جميع مقدمي الطلبات للحصول على ترخيص مهندس، تقديم تقرير التحقق من DataFlow أو QuadraBay لشهادات البكالوريوس كجزء من المستندات المطلوبة للترخيص أو الترفيع. كما تبقى المعادلة من قبل وزارة التربية والتعليم في مملكة البحرين متطلبًا رئيسيًا والتي يتوجب تسليمها للمجلس خلال ستة أشهر من تاريخ إصدار الترخيص.



Graduates from the universities in the Kingdom of Bahrain as well as applicants who have already obtained the required MoE endorsements are exempted from the submission of DataFlow or QuadraBay verification reports.

ويُستثنى من تقديم تقرير التحقق من DataFlow أو QuadraBay خريجو الجامعات في مملكة البحرين وكذلك مقدمو الطلبات الذين سبق وأن حصلوا على المعادلة المطلوبة من قبل وزارة التربية والتعليم.

Below are the contact details of DataFlow and QuadraBay:

فيما يلي تفاصيل الاتصال بشركتي DataFlow و QuadraBay:

QuadraBay:

- URL: <https://crpep.quadrabay.com>
- Candidate support email: Candidate.support@quadrabay.com

QuadraBay:

- URL: <https://crpep.quadrabay.com>
- Candidate support email: Candidate.support@quadrabay.com

DataFlow:

- URL: www.dataflowgroup.com

DataFlow:

- URL: www.dataflowgroup.com

The Application Form for Engineer's License has been updated to reflect the above requirement and is now available in the CRPEP's website.

كما تم تحديث استمارة طلب الترخيص لمهندس آخذين في الاعتبار المتطلبات المذكورة أعلاه، علمًا بأن الاستمارة متوفرة على الموقع الإلكتروني الخاص بالمجلس.

For clarifications, please contact the Council on Tel. 17534747 or crpep@crpep.bh

للاستفسارات، نرجو الاتصال على هاتف: 17534747 أو بريد إلكتروني: crpep@crpep.bh


المهندسة مريم أحمد جمعان
رئيس المجلس
Eng. Mariam Ahmed Jumaan
Chair

Copies to:

- All Engineering Offices.
- Public & Government Entities.
- Contracting Companies.
- CRPEP's Notice Board & website.

نسخة إلى:

- جميع المكاتب الهندسية.
- الجهات العامة والحكومية.
- شركات المقاولات.
- لوحة الإعلانات والموقع الإلكتروني للمجلس.